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Protokoll	  Riesen	  i	  Västs	  styrelsemöte	  den	  25	  maj	  2014.	  

	  

Närvarande	  	  
Peter	  Lind	  ordf.	  
Maud	  Tobiasson	  vice	  ordf	  
Kent	  Augustsson	  ledamot	  
Sara	  Wadman	  ledamot	  
Maluo	  Jakobsson	  suppl	  
Elin	  Carlsson	  suppl.	  
Carl-‐Erik	  Blomqvist	  kassör	  
	  
Frånvarande	  
Gisela	  Ekberg	  ledamot	  
Kerstin	  Pettersson	  sekreterare	  
	  
§	  1	   Mötets	  öppnande	  
	   Ordförande	  hälsade	  alla	  välkomna	  och	  förklarade	  mötet	  öppnat	  
§	  2	   Val	  av	  protokolljusterare.	  
	   Till	  protokolljusterare,	  att	  jämte	  ordförande	  justera	  protokollet	  valdes	  Kent	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Augustsson	  och	  Maluo	  Jakobsson	  
§	  3	   Godkännande	  av	  dagordning.	  
	   Dagordningen	  godkändes.	  
§	  4	   Föregående	  mötes	  protokoll	  
	   Genomgång	  och	  uppföljning	  av	  förgående	  protokoll.	  Protokollet	  lades	  därefter	  till	  	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  handlingarna.	  
§	  5	   Inkommande	  skrivelser	  

1. Kerstin	  Pettersson;	  Utvärdering	  och	  synpunkter	  av	  vårläger.	  –	  Styrelsen	  tog	  till	  
sig	  av	  synpunkterna.	  I	  stort,	  ett	  lyckat	  läger	  med	  nöjda	  deltagare.	  Angående	  
kökskommittén,	  har	  det	  framkommit	  att	  de,	  kände	  sig	  dåligt	  informerade	  kring	  
inköp	  och	  upplägg	  i	  köket.	  En	  sammankallande	  till	  kökskomiten	  är	  önskvärt	  
fram	  över.	  Malou	  har	  eventuellt	  en	  kontakt	  som	  kan	  ställa	  upp	  och	  
ansvara/styra	  upp	  i	  köket	  på	  kommande	  läger,	  i	  utbyte	  mot	  att	  hon	  får	  delta	  
gratis	  på	  lägret.	  Kontakten	  kan	  dock	  inte	  delta	  på	  höstlägret,	  men	  har	  erbjudit	  
sig	  att	  hjälpa	  till	  med	  vissa	  förberedelser.	  Styrelsen	  beslutade	  att	  ta	  emot	  
hjälpen	  i	  köket	  mot	  gratis	  läger.	  Det	  beslutades	  att	  samtliga	  i	  kökskomiten	  
åker/deltar	  gratis	  på	  kommande	  läger.	  	  

2. Förfrågan/önskan	  till	  inköp	  av	  träningsmaterial	  till	  klubben,	  samt	  förfrågan	  
kring	  samarbete	  med	  studiefrämjandet.	  Inskickat	  via	  mail,	  av	  medlem.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
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beslutade	  att	  inskaffa	  en	  del	  utrustning	  till	  klubben,	  då	  vi	  nu	  funnit	  plats	  för	  
förvaring	  av	  redskapen.	  Träningsutrustningen	  skall	  vara	  till	  för	  läger	  och	  
klubbaktiviteter.	  En	  lista	  för	  inköp	  av	  träningsredskap	  gjordes	  gemensamt	  på	  
mötet.	  Se	  bilaga	  1.	  Malou	  kommer	  att	  kontakta	  650p	  för	  en	  eventuell	  
beställning.	  Elin	  kontaktar	  studiefrämjandet	  ang.	  samarbete	  och	  eventuella	  
bidrag	  för	  inköp	  och	  verksamhet.	  Klart	  är	  att	  klubben	  behöver	  skaffa	  ett	  
bankgiro	  för	  eventuella	  inbetalningar	  av	  bidrag	  skall	  kunna	  komma	  in	  till	  
klubben.	  Carl	  Erik	  B.	  fixar	  detta.	  

	  
§	  6	  	   Utgående	  skrivelser	  
	   Tack	  och	  informations	  brev/PDF	  via	  mail	  eller	  Face	  Book	  har	  skickats	  ut	  till	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  samtliga	  sponsorer,	  instruktörer	  och	  deltagare	  genom	  Peter	  L,	  ordförande.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  
§	  7	   Ekonomisk	  rapport	  
	   Kassören	  informerade	  övriga	  i	  styrelsen	  kring	  det	  aktuella	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ekonomiska	  läget	  i	  klubben.	  Klart	  är	  att	  vårlägret	  trots	  allt	  gått	  med	  plus.	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Exakta	  siffror	  och	  uppgifter	  kommer	  att	  finnas	  inom	  kort.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Kassören	  kommer	  att	  hålla	  övriga	  i	  styrelsen	  underrättade.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  
§	  8	   Utvärdering	  av	  höstläger	  30/4-‐4/5-‐	  2014	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  (se	  inkomna	  skrivelser,	  paragraf	  5,	  punkt	  1).	  Det	  har	  inkommit	  mestadels	  positiv	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  mestadels	  från	  deltagare	  och	  instruktörer	  via	  bland	  annat	  Face	  Book	  och	  mail.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Negativa	  synpunkter	  har	  inkommit	  kring	  maten	  och	  brist	  på	  grönsaker	  till	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Måltiderna.	  Styrelsen	  summerar	  dock	  det	  hela	  som	  ett	  lyckat	  läger	  och	  med	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Största	  sannolikhet	  kommer	  det	  att	  gå	  med	  ett	  litet	  plus.	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
§	  9	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Höstläger	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Styrelsen	  valde	  Kent	  Augustsson	  till	  lägeransvarig,	  Det	  betyder	  att	  han	  är	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  spindeln	  i	  nätet	  och	  delegerar/	  tar	  hjälp	  av	  övriga	  i	  styrelsen	  och	  berörda	  	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  kommittéer.	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Inför	  höstlägret	  behövs	  en	  ”ny”	  kökskommitté.	  Kökskommittén	  kommer	  att	  få	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  delta	  gratis	  på	  lägret/n	  fram	  över	  i	  utbyte	  mot	  hjälp.	  	  Malou	  kontaktar	  sin	  kontakt	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  angående	  deltagande.	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  RIVs	  styrelse	  och	  aktiva	  instruktörer	  på	  lägret	  deltar	  gratis.	  Även	  boende	  ingår	  för	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  styrelsen	  och	  boende	  plus	  milersättning	  för	  instruktörer.	  Detta	  gäller	  tillsvidare	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  och	  så	  länge	  lägret	  inte	  går	  med	  back.	  Förutsättningen	  är	  även	  att	  samtliga	  som	  får	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  lägret	  betalt	  hjälper	  till	  aktivt	  under	  lägret.	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  En	  extra	  lydnadsdag	  läggs	  på	  lägret.	  Fredagen	  den	  26/9	  kommer	  att	  ägnas	  helt	  åt	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  lydnad.	  	  Dagen	  kostar	  100	  kr	  extra	  och	  inga	  måltider	  inkluderas,	  förutom	  kvälls	  	  
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	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  måltiden,	  vilket	  består	  av	  en	  enklare	  rätt	  i	  samband	  med	  samling	  och	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  gruppindelning	  inför	  bruksgrenarna.	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Alternativa	  träningsgrupper	  och	  instruktörer	  diskuterades;	  

• En	  ev.	  träningsgrupp	  i	  IPO	  på	  lägret	  har	  varit	  på	  tapeten	  tidigare.	  Peter	  har	  
kollat	  upp	  detta	  och	  det	  verkar	  som	  att	  det	  krockar	  med	  annan	  IPO	  
verksamhet	  inom	  SRSK.	  Det	  beslutades	  därav	  att	  förlägga	  förslaget	  till	  
vårlägret	  2015.	  

• IPOr/räddning;	  Förfrågan	  kommer	  att	  ges	  till	  Gisela	  E.	  angående	  ett	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  upplägg/grov	  planering	  av	  aktivitet	  till	  höstens	  läger.	  

• Skogs	  SÖK;	  Det	  beslutades	  att	  vi	  skall	  försöka	  blanda	  ”gamla”	  och	  nya	  
instruktörer	  för	  att	  få	  lite	  nytt	  in.	  Förfrågan	  skall	  bland	  annat	  ställas	  till	  
Håkan	  (RIS),	  Ingvar	  K.	  	  och	  Mette	  K.	  

• Spår:	  Förfrågan	  skall	  ställas	  till	  Lotta	  och	  Kjell	  om	  de	  vill	  hålla	  i	  en	  
träningsgrupp.	  

• Rapport;	  Ylva	  och	  Hans	  skall	  tillfrågas	  via	  Kent	  A.	  
• Lydnad;	  En	  ”ren”	  lydnadsgrupp	  kommer	  eventuellt	  att	  erbjudas.	  Sara	  W	  

kollar	  upp	  med	  instruktörer	  till	  gruppen.	  	  
• Valpgrupp/kurs;	  Om	  behov	  finns	  kommer	  grupp	  erbjudas.	  Ingrid	  L	  (RIS)	  

tillfrågas	  som	  instruktör.	  
Maud	  Tobiasson	  valdes	  till	  instruktörs	  samordnare.	  
Det	  beslutades	  om	  ett	  minimum	  på	  4	  deltagare	  inkl.	  instruktör	  för	  att	  en	  
grupp/gren	  skall	  bli	  genomförbar.	  	  	  
Peter	  L.	  har	  fortsatt	  ett	  samordnande	  ansvar	  för	  sponsorerna	  och	  delegerar	  ut	  
till	  övriga	  medlemmar	  vid	  behov.	  	  

	  
§	  10	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Höstens	  aktiviteter	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Intresse	  har	  visats	  från	  medlemmar	  i	  Herrljunga/	  Borås	  trakten	  om	  att	  anordna	  	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ngn	  form	  av	  aktivitetsdag	  till	  hösten.	  Intresset	  kollas	  upp.	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Intresse	  finns	  även	  från	  medlemmar	  i	  Vänersborg	  och	  göteborgstrakten	  om	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  aktivitetsdagar	  och	  träningsträffar	  i	  lydnad	  och	  bruks.	  	  Intresset	  följs	  upp	  under	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  sommaren	  och	  hösten.	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Inomhusträning	  planeras	  under	  senhösten/vintern	  i	  Göteborgshundarena.	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Peter	  L.	  Kollar	  upp	  tider,	  kostnader	  och	  sköter	  eventuella	  bokningar.	  Det	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  bestämdes	  ett	  max	  antal	  på	  8	  deltagare	  på	  inomhus	  träningarna.	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  
§	  11	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Tillkommande	  ärenden	  	  

1. 	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Vårlägret	  2015	  –	  Vårläger	  2015,	  bestämdes	  till	  den	  7-‐10	  maj.	  Kent	  kollar	  med	  	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	   	  

	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	   RIESEN	  I	  VÄST	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Tånga	  Hed	  och	  sköter	  bokning	  av	  lokal/område.	  	  
	  
§	  12	   	  Nästa	  möte	  
	   Nästa	  möte	  bestämdes	  till	  den	  24	  augusti,	  kl.	  16.00	  hos	  Kent	  Augustsson/	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Vårgårda.	  	  
	  
§	  13	   Mötets	  avslutning	   	  
	   Ordförande	  avslutade	  med	  att	  tackade	  för	  ett	  mycket	  bra	  och	  givande	  möte.	  
	   	  
	   	  
	  
	  
Vid	  protokollet	  
Elin	  Carlsson	  
Tillfällig	  sekreterare	  
	  
Justerare	  
	  
Malou	  Jakobsson	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Kent	  Augustsson	  
………………………………………………	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ………………………………………………………….	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  
	  
	  
Peter	  Lind	   	   	   	  
Ordförande	  
………………………………………………………………………………	  
	  
	  
	  
	   	  	  
	   	  
	  


